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§ 177 Dnr KFKS 2012/18-009 

Anmälningar 

Beslut 

Anmälningarna noteras till protokollet. 

 

Handlingar i ärendet 

Anmälningar KS 2012-06-13 

Anmälningar KS 2012-06-13 

Ärende Åtgärd/ansvar 

Skrivelser  
 

  

Inbjudningar 
 

  

Rapporter 
 

  

Övrigt 
 

Protokoll KSAU 2012-05-29  

Protokoll KSVU 2012-05-29  

Handlingar till Filmpool Stockholm-

Mälardalens årsstämma 

 

 

Anmälningar KSAU 2012-05-29 

Ärende Åtgärd/ansvar 

Skrivelser  
 

Brev från Hans Malmgren, Fisksätra 

katthem  

Svar från Henrik Feldhusen Direktör 

Hållbar Utveckling 

Beträffande nya bostäder i Alphyddan, brev 

från Besqab 

 

Svar från Anders Ekengren miljö- och 

stadsbyggnadsdirektör 
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Inbjudningar 
 

Hela Sverige ska leva, utbildning i lokal 

ekonomi 

Hela Sverige ska leva 

Staden är utvecklingskapitalet! – Motala 

Forum, en bostadspolitisk konferens 

Motala kommun 

  

  

Rapporter 
 

Revisionsskrivelse 2012-05-24 till tekniska 

nämnden angående upphandling av 

parkdriftentreprenad i Boo 

Tekniska direktören Dag Björklund 

  

  

Cirkulär, SKL 
 

Cirkulär 12:15 Budgetförutsättningar för 

åren 2012-2016 

 

Cirkulär 12:16 Feriejobb sommaren 2012  

Länsstyrelsen Information om klimat- och 

energistrategi, angående KSL:s 

rekommendation 

 

Regional inriktning för transportsystemets 

utveckling i Stockholms län 

 

Övrigt 
 

Ansvarsfördelning och finansiering av 

åtgärder för ny reglering av Mälaren  

Miljöenheten 

Synskadades Riksförbund Stockholms och 

Gotlands län – uttalande angående att 

cykelsatsning ökar risk för olyckor 

 

Handlingsplan förskole- och skolplatser Kristina Heuman 

Information om uppdrag för 

stadsdirektören 

 

Vårljus Protokoll 3 2012 samt 

konstituerande av styrelse, bolagsår 

 

Södertörns Brandförsvarsförbund, 

revisionsberättelse 2011 samt protokoll 

2012-04-27 
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Mälardalsrådet, årsredovisning 2011 samt 

handlingar  

 

NEAB, årsredovisning 2011 samt 

handlingar 

 

NEFAB, årsredovisning 2011 samt 

handlingar 

 

Föreningsrådet i Älta, medlemslista och 

protokoll 

 

Skrift, Befolkning, sysselsättning och 

inkomster i Stockholms län år 2050 

Stockholms läns landsting 

Skrift, Trossen, nr 2, 2012 Sjöräddningssällskapet 

 

 

- - - - - 
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§ 178 Dnr KFKS 2012/19-009 

Delegationsbeslut 

Beslut 

Delegationsbesluten noteras till protokollet. 

Handlingar i ärendet 

Delegationsbeslut, anmälningar KSAU 2012-05-29 

Ärende Ansvarig 

Yttrande i fråga om arbetsplan för väg 222, 

ny påfartsramp vid Björknäs i Nacka 

kommun (till Trafikverket) 

Kommunstyrelsens ordförande Erik Langby 

Ordförandebeslut – Deltagande i 

Innovations Hubs, Getafe, Spanien den 25-

25/6 2012 

Kommunstyrelsens ordförande Erik Langby 

Ordförandebeslut - deltagande i Mälartinget 

den 31 maj - 1 juni 2012 

Kommunstyrelsens ordförande Erik Langby 

Ordförandebeslut, överenskommelse Kommunstyrelsens ordförande Erik Langby 

Delegationsbeslut – avveckling av vissa 

enheter och bildande av samordnings- och 

utvecklingsenheten 

Stadsdirektören Lena Dahlstedt 

Fastställande av dokumenthanteringsplan 

för exploateringsenheten 

Administrative direktören Mats Bohman 

Beslutsattestanter för år 2012 för 

kommunstyrelsen, kultur- och 

utbildningsenheten 

Kultur- och utbildningsdirektör Susanne 

Nord 

Exploateringsenheten, separat förteckning  

 

Delegationsbeslut, exploatering 

Datum Nr Typ av beslut Stadsbyggnadsproj

ekt 

Fastighet/-er 

2012-04-18 32 Kontraktstillägg till 

entreprenadavtal 

9306 Björnberget - 

2012-04-16 32 Entreprenadkontrakt 9401 Enbacken 

Gösta Ekmans väg 

 

2012-04-24 19 Ingå överenskommelse 9528 Älgö Älgö 76:6, 4:7 



 10 (53) 
 13 juni 2012 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 

- - - - - 

 

om servitut 

2012-05-03 20 Yrkande om bildande av 

gemensamhetsanläggning 

9528 Älgö  

2012-05-10 32 Ingå avtal inom beslutade 

exploateringsåtgärder 

9401 Enbacken 

Gösta Ekmans väg 

Mensättra 1:1 

2012-05-07 32 Ingå avtal inom beslutade 

exploateringsåtgärder / 

Ändrad infart mm 

9402 Del av 

Kummelnäsvägen 

Kummelnäs 

1:778 

2012-02-17 32 Ingå avtal inom beslutade 

exploateringsåtgärder / 

Förlikning skada efter 

sprängning 

9374 

Dalkarlsvägen/ 

Ripvägen 

Bo 1:473 
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§ 179 Dnr KFKS 2011/537-265 

Yttrande över överklagandena avseende naturreservat 

Skuruparken 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar om yttrande i enlighet med förslaget med följande justeringar. 

 Första stycket under rubriken JM ABs överklagande: 

I sista meningen ändras ”anges” till ”angavs”  

 Tillkommande mening samma stycke: 

Den nyligen antagna översiktsplanen 2012 hänvisar till pågående 

naturreservatsbildning. 

 

Paragrafen förklaras omedelbart justerat. 

Ärende 

Kommunfullmäktiges beslut den 12 december 2011 att inrätta naturreservat Skuruparken 

och om interimistiskt förbud mot privatiserande åtgärder inom området har överklagats. I 

överklagandena anges framför allt att det angivna syftet med beslutet kan uppnås utan ett 

beslut om naturreservat och att sakägarnas intressen inte har beaktats tillräckligt. I förslaget 

till yttrande över överklagandena bemöts dessa synpunkter.  

Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 maj 2012 § 163 

Juridiska enhetens tjänsteskrivelse den 24 maj 2012, rev 4 juni 2012 

Förslag till yttrande, rev 4 juni 2012 

Bilagor, överklaganden 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 maj 2012 § 163 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott tillstyrker förslaget till yttrande över överklagandena 

avseende beslutet om naturreservat Skuruparken och föreslår kommunstyrelsen att besluta 

om yttrande i enlighet med förslaget.  

Paragrafen förklaras omedelbart justerat. 

 

Yrkanden 

Stefan Saläng (FP) yrkade, med instämmande av Erik Langby (M), Hans Peters (C), Jan-

Eric Jansson (KD), Rolf Wasteson (V), Hans-Åke Donnersvärd (S) och Christina Ståldal 

(NL), bifall till det utdelade förslaget med följande justeringar.   
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I texten JM ABs överklagan ändras texten i den sista delen. 

”I översiktsplanen 2002 anges ingen förändrad markanvändning för parken. 

 

”I översiktsplanen 2002 angavs ingen förändrad markanvändning för parken. Den nyligen 

antagna Översiktsplanen 2012 hänvisar till pågående naturreservatsbildning.” 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med Stefan Salängs yrkande. 

 

- - - - - 
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§ 179 Dnr KFKS 2012/219-214 

Startpromemoria för program för detaljplan för Kil 1:1, i 

Boo, Nacka kommun och Västra Ekedal 1:23 i Värmdö 

kommun  

Beslut 

Kommunstyrelsen antar startpromemorian. 

Ärendet 

Projektet ska utreda förutsättningarna för ett verksamhetsområde i Kil genom att ta fram 

ett planprogram. Programmet ska ligga till grund för ett framtida beslut om området är 

lämpligt att utveckla genom en fortsatt detaljplanering och utbyggnad. Inom programmet 

ska möjligheterna att förlägga bl.a. småindustri, infartsparkering, bussdepå, 

biogasanläggning och ev. vindkraftverk i området utredas. Däremot ska handel och 

bostäder inte inrättas inom området. 

 

Området är beläget i östra Boo i Kil vid kommungränsen till Värmdö. Programområdet 

omsluts av väg 222 (Värmdöleden) i söder, Graningevägen i öster och en kraftledning i 

norr. I Värmdö kommun berörs fastigheten Västra Ekedal 1:23. Planprogrammet upprättas 

tillsammans med Värmdö kommun eftersom det föreslagna området är beläget i båda 

kommunerna.  

 

Till kommunstyrelsens sammanträde gör exploateringsenheten ett förtydligande i ärendet 

om hur kostnaderna under programskedet och under detaljplanearbetet fördelas samt 

inleder kontaktar med markägarna.  

 

Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 maj 2012 § 150 

Exploateringsenhetens tjänsteskrivelse den 7 maj 2012 

Startpromemoria 

Miljö- och stadsbyggnadsnämnden den 24 april 2012  

 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 maj 2012 § 150 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

Kommunstyrelsen antar startpromemorian. 
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Beslut i miljö- och stadsbyggnadsnämnden den 24 april 2012 § 145 

Miljö- och stadsbyggnadsnämnden tillstyrkte startpromemorian.  

 

Yrkanden  

Cathrin Bergenstråhle (M) yrkade, med instämmande av Jan-Eric Jansson (KD), Stefan 

Saläng (FP), Hans Peters (C), Rolf Wasteson (V), Hans-Åke Donnersvärd och Christina 

Ståldal (NL), bifall till arbetsutskottets förslag 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med Cathrin Bergenstråhles yrkande. 

 

- - - - - 
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§ 180 Dnr KFKS 2012/148-214 

Startpromemoria och planavtal för 

stadsbyggnadsprojekt Kontor Uddvägen, Sicklaön 346:1, 

(9218)  

Beslut 

Kommunstyrelsen antar startpromemorian. 

 

Kommunstyrelsen beslutar att kommunen skall ingå ett sedvanligt detaljplaneavtal med 

Atrium Ljungberg AB (exploatören) samt uppdrar till exploateringschefen att upprätta och 

underteckna därmed erforderliga handlingar. 

 

Ärende  

På begäran om planbesked från ägaren till fastigheten Sicklaön 346:1, Atrium Ljungberg 

AB, nedan kallad ALAB, beslutade Miljö- och stadsbyggnadsnämnden 2012-02-15, § 51, att 

lämna positivt besked för en planläggning för kontor och handel på fastigheten.  

 

Det huvudsakliga syftet med stadsbyggnadsprojektet är att uppföra en ny byggnad inom 

fastigheten Sicklaön 346:1 för kontor och handel. Den nya byggnaden ska förädla området 

kring Fanny Udde och skapa en värdig entré till Nacka.  

 

Området berörs av flera kringliggande projekt, t ex Danvikslösen, Nobelberget och Akzo 

Nobel, som måste beaktas i det nya stadsbyggnadsprojektet för att uppnå en 

sammanhängande och fungerande stadsdel. Vidare måste hänsyn tas till planerad utbyggnad 

av Hammarby sjöstad inom Stockholm stad samt den planerade förlängningen av 

Tvärbanan.    

 

Stadsbyggnadsprojektet Kontor Uddvägen, Sicklaön 346:1 (9218) är ett byggherreprojekt 

som inte ska belasta den kommunala ekonomin. I samband med antagandet av 

startpromemorian ska även beslut om att ingå ett planavtal med ALAB tas. Planavtalet 

reglerar att ALAB ska stå för kostnaderna för utredningar och kommunens arbete under 

detaljplaneskedet. 

Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 maj 2012 § 151 

Exploateringsenhetens tjänsteskrivelse den 11 maj 2012 

Startpromemoria 

Miljö- och stadsbyggnadsnämnden den 23 maj 2012 § 165 
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Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 maj 2012 § 151 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

Kommunstyrelsen antar startpromemorian. 

 

Kommunstyrelsen beslutar att kommunen skall ingå ett sedvanligt detaljplaneavtal med 

Atrium Ljungberg AB (exploatören) samt uppdrar till exploateringschefen att upprätta och 

underteckna därmed erforderliga handlingar. 

 

Beslut i miljö- och stadsbyggnadsnämnden den 23 maj 2012 § 165 

Miljö- och stadsbyggnadsnämnden tillstyrkte startpromemorian. 

Paragrafen förklarades omedelbart justerad.  

 

Yrkanden 

Cathrin Bergenstråhle (M) yrkade bifall till arbetsutskottets förslag 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med Cathrin Bergenstråhles yrkande. 

 

- - - - - 
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§ 181 Dnr KFKS 2008/588-258 

Antagande av principer för uttag av 

gatukostnadsersättning för Vikingshillsvägen, Boo 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar med stöd av plan- och bygglagen 6 kap. 24 § att anta 

principerna för uttag av gatukostnadsersättning för Vikingshillsvägen, Boo, enligt redovisad 

gatukostnadsutredning.  

 

Ärende 

Gatukostnadsutredningen och föreslagen fördelning av kostnaderna har utarbetats utifrån 

förutsättningarna enligt detaljplan för Vikingshillsvägen, Boo och i enlighet med 

kommunens gatukostnadspolicy samt praxis. Samråd pågick 18 maj-28 juni 2010 och 

utställning skedde 18 februari juni – 24 mars 2011. 

 

Kostnadsunderlaget har preliminärt beräknats till 44 940 000 kr. Kommunen finansierar 

gatuanläggningar till en beräknad summa av 24 410 000 kr, enligt de principer som anges i 

den antagna gatukostnadspolicyn, samt 9 300 000 genom en generell jämkning, totalt 

33 710 000 kr. De kostnader som ska finansieras genom uttag av gatukostnadsersättning 

har beräknats till 10 490 000 kr. och beloppet utgör tak för uttag av gatukostnadsersättning 

inom fördelningsområdet. Om de faktiska kostnaderna överstiger takpriset svarar 

kommunen för merkostnaden. 

 

Fördelningsområdet omfattar samma område som förslag till detaljplan för 

Vikingshillsvägen, Boo, samt två fastigheter utanför planområdet. Del av en fastighet inom 

detaljplaneområdet, som utgör tomt med utfart mot Bågvägen, ingår inte i 

fördelningsområdet. Kostnaderna fördelas efter andelstal för respektive fastighetskategori 

enligt klassificering. Gatukostnadsersättningen för en fastighet med andelstal 1,0 uppgår 

preliminärt till 212 779 kr. 

 

Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 maj 2012 § 152 

Exploateringsenhetens tjänsteskrivelse den 7 maj 2012 

Gatukostnadsutredning för Vikingshillsvägen, Boo, beslutshandling maj 2012 

Bilaga 1, Omfattningsbeskrivning 

Bilaga 2, Fördelning av gatukostnader 
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Bilaga 3, Betalningsvillkor 

Redogörelse över utställning med bilaga 

Samrådsredogörelse, utställningshandling, exklusive bilagor 

 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 maj 2012 § 152 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

Kommunstyrelsen beslutar med stöd av plan- och bygglagen 6 kap. 24 § att anta 

principerna för uttag av gatukostnadsersättning för Vikingshillsvägen, Boo, enligt redovisad 

gatukostnadsutredning.  

 

Yrkanden 

Cathrin Bergenstråhle (M) yrkade bifall till arbetsutskottets förslag 

 

Christina Ståldal (NL) yrkade avslag på arbetsutskottets förslag. 

 

Ander Tiger (KD) närvarade ej vid ärendets behandling på grund av jäv. 

Beslutsgång 

Med avslag på Christina Ståldals yrkande beslutade kommunstyrelsen i enlighet med 

Cathrin Bergenstråhles yrkande. 

 

Reservationer 

Christina Ståldal reserverade sig mot beslutet. 

 

- - - - - 
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§ 182 Dnr KFKS2008/160-214 

Detaljplan för Vikingshillsvägen, Boo 
Antagande 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att anta planförslaget.  

 

Ärendet 

Planområdet omfattar Vikingshillsvägen samt en del av de intilliggande fastigheterna i norra 

Boo. Planens syfte är att ge vägen en standard som huvudgata och utformning så att den 

klarar buss-, gång- och cykeltrafiken på ett trafiksäkert sätt samt att möjliggöra trafik- och 

va-försörjning av intilliggande områden. Syftet är även att omvandla området från 

fritidshusområde till ett område som fungerar för permanent boende.  

 

Utbyggnaden av vägen kommer delvis att finansieras genom uttag av gatukostnads-

ersättningar från fastigheterna med utfart mot Vikingshillsvägen, enligt plan- och 

bygglagens regler och i enlighet med kommunens gatukostnadspolicy.  

 

Efter utställningen har planförslaget reviderats. Bullerbestämmelserna har ändrats för 

obebyggda fastigheter och nya avstyckningar, så att riktvärdena för dessa ska innehållas. 

Detaljplanens genomförande har inte bedömts innebära en betydande miljöpåverkan. 

Innan ett antagande av detaljplanen kan ske måste miljödom för vattenverksamhet vinna 

laga kraft.  

 

Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 maj 2012 § 153 

Miljö- och stadsbyggnadsnämnden den 7 juni 2011 

Bilagor:  

Översiktsbild 

Utlåtande 

Kopior på alla inkomna utställningsyttranden 

Planbeskrivning 

Genomförandebeskrivning 

Miljökonsekvensbeskrivning 

Detaljplanekarta 

Illustrationsplan 
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Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 maj 2012 § 153 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att anta planförslaget.  

Beslut i miljö- och stadsbyggnadsnämnden den 23 maj 2012 § 165 

Miljö- och stadsbyggnadsnämnden tillstyrkte planförslaget och hemställer hos 

kommunfullmäktige att planförslaget antas.  

 

Yrkanden 

Cathrin Bergenstråhle (M) yrkade bifall till arbetsutskottets förslag 

 

Ander Tiger (KD) närvarade ej vid ärendets behandling på grund av jäv. 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med Cathrin Bergenstråhles yrkande. 

 

- - - - - 
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§ 183 Dnr KFKS 2012/213-219 

Ungdomsboende och studentboende 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att föreslagna tomträttsavgälder ska gälla i aktuell inbjudan till 

intresseanmälan för uppförande av studentbostäder och/eller ungdomsbostäder i Nacka 

kommun. 

Ärende 

Kommunstyrelsen behandlade ärendet 2012-05-28. Det utkast till inbjudan som bifogades 

ärendet var inte komplett vad gäller tomträttsavgälder. En analys har genomförts av vilka 

nivåer på tomträttsavgälder som ska gälla. Efter kontakt med bl.a. Stockholms stad, Solna 

stad och Göteborg stad har markenheten tagit fram förslag på nivåer för de aktuella 

områdena. Nivåerna följer Stockholm stads regler för tomträttsupplåtelser där 

studentbostäder upplåts med 50% av den nivå som hyresbostäder normalt upplåts med. 

 

Handlingar i ärendet 

Planenhetens tjänsteskrivelse den 1 juni 2012 

Kommunstyrelsen den 28 maj 2012 § 136 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 15 maj 2012 § 124 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 24 april 2012 § 119 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 27 mars 2012 § 68 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 3 maj 2012 

Inbjudan till intresseanmälan för student/ungdomsbostäder i Nacka kommun 

 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsen den 28 maj 2012 § 136 

Kommunstyrelsen gav planenheten i uppdrag att genomföra inbjudan till intresseanmälan 

för uppförande av studentbostäder och/eller ungdomsbostäder. 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 15 maj 2012 § 124 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

Kommunstyrelsen ger planenheten i uppdrag att genomföra inbjudan till intresseanmälan 

för uppförande av studentbostäder och/eller ungdomsbostäder. 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 24 april 2012 § 119 

Kommunstyrelsen noterade informationen till protokollet. 
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Kommunstyrelsen noterar också vikten av att även privata markägare erbjuds möjligheten 

att delta i kommunens initiativ för att få fram ungdomsboende/studentboende. 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 27 mars 2012 § 68 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

Kommunstyrelsen noterar informationen till protokollet. 

 

Cathrin Bergenstråhle (M) yrkade, med instämmande av Jan-Eric Jansson (KD), Stefan 

Saläng (FP), Hans Peters (C), Rolf Wasteson (V), Hans-Åke Donnersvärd (S) och Christina 

Ståldal (NL), bifall till arbetsutskottets förslag 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med Cathrin Bergenstråhles yrkande. 

 

- - - - - 
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§ 184 Dnr KFKS 2012/311-141 

Remiss handlingsplan Kreativa Stockholm  

Beslut 

Kommunstyrelsen avger föreslaget remissvar för Handlingsplan Kreativa Stockholm till 

Botkyrka kommun. 

 

Ärende 

Kulturnämnden beslöt vid sammanträdet 9 maj 2012 (§ 20) att föreslå att kommunstyrelsen 

avger föreliggande förslag till remissvar för Handlingsplan Kreativa Stockholm till Botkyrka 

kommun. 

 

Handlingsplanen Kreativa Stockholm är framtagen i syfte att främja kulturella och kreativa 

näringar i Stockholmsregionen. Handlingsplanen kommer efter bearbetning att skickas till 

landstingets tillväxt- och regionplaneutskott för att där utgöra möjlig grund för ett hand-

lingsprogram för kulturella och kreativa näringar i Stockholmsregionen.  

 

Nacka kommun instämmer i bilden av regionen avseende kulturella och kreativa näringar. 

Nacka ser som väsentligt för kommunens kulturella och kreativa aktörer likväl som regio-

nens intressen att en ökad samverkan är det primära då detta utgör basen för möjliga fram-

tida gemensamma insatser. Ett utökat uppdrag för landstinget att samordna regionens 

kommuner i frågor gällande kulturella och kreativa näringar är önskvärt.   

 

Handlingsplanen Kreativa Stockholms föreslagna insatser till en regional samverkans orga-

nisering svarar mot Nacka kommuns strategiska utgångspunkter för området kulturella och 

kreativa näringar.  

 

Ekonomiska åtaganden i samband med det föreslagna utökade samverkansuppdraget för 

landstinget är inte behandlade i förslaget vilket behöver undersökas och förtydligas vidare 

för mer bindande ställningstagande för de tilltänkta samverkansparterna.  

 

Avslutningsvis ställer sig Nacka kommun mycket positiva till initiativet att lägga fram en 

handlingsplan som syftar till ökad samverkan kring utvecklingen och stödet till kulturella 

och kreativa näringar i Stockholmsregionen.  

Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 maj 2012 § 154 

Kultur- och utbildningsenhetens tjänsteskrivelse den 10 maj 2012 
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Remiss: Förslag till handlingsplan för kulturella och kreativa näringar i Stockholmsregionen 

Förslag till yttrande 

Kulturnämnden den 9 maj 2012 § 20 

 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 maj 2012 § 154 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

Kommunstyrelsen avger föreslaget remissvar för Handlingsplan Kreativa Stockholm till 

Botkyrka kommun. 

Beslut i kulturnämnden den 9 maj 2012 § 20 

Kulturnämnden föreslog att kommunstyrelsen avger föreliggande förslag till remissvar för 

Handlingsplan Kreativa Stockholm till Botkyrka kommun. 

 

Yrkanden 

Hans Peters (C) yrkade, med instämmande av Majvie Swärd (S), bifall till arbetsutskottets 

förslag. 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med Hans Peters yrkande. 

 

- - - - - 
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§ 186 Dnr KFKS 2012/268-041 

Fastställande av driftbudget och ingående totalt kapital 

för intäktsfinansierade verksamheter år 2011 och 2012, 

(överföringsärendet) 

Beslut 

Ärendet bordläggs till kommunstyrelsens sammanträde den 20 augusti 2012. 

Ärendet 

Stadsledningskontorets förslag innebär att budgeten för 2012 fastställs oförändrad enligt 

tidigare beslut av kommunfullmäktige. 

 

Enligt reglementet för ekonomistyrning ska intäktsfinansierade verksamheters under- och 

överskott helt överföras till balanserat totalt kapital.  

Eftersom Kultur Nacka upphört som egen enhet föreslås att det negativa egna kapitalet på 

25,8 mkr skrivs av . Det negativa egna kapitalet på 3,2 mkr för Nacka Partner skrivs av 

eftersom verksamheten inte längre bedrivs inom kommunens produktionsverksamheter. 

 

Stadsledningskontorets förslag innebär att det ingående kapitalet för år 2011 fastställs till ett 

negativt kapital på 61,9 mkr. 

 

Stadsledningskontorets förslag innebär att det ingående kapitalet för år 2012 fastställs till ett 

negativt kapital på 135,9 mkr. 

 

Motsvarande ärende beslutades inte förra året p.g.a. det fanns oklarheter inom Förskola, 

Fritid & Skola beträffande vad som redovisats som drift och investering. Detta har utretts 

under 2011. 

 

Ärendet återremitterades vid kommunstyrelsens sammanträde den 23 april 2012, sedan 

dess har ärendet kompletterats med respektive över- och underskott på enhetsnivå för 

Kultur Nacka och Förskola, Fritid och Skola. Sociala stödresurser har ett ackumulerat 

underskott som inte är fördelat på enheter. 

 

Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsen den 23 april 2012 § 125 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 22 mars 2012, rev den 30 maj 2012 



 26 (53) 
 13 juni 2012 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsen den 23 april 2012 § 125 

”Förslaget avseende affärsverksamheterna Vatten & Avfall respektive renhållning bifölls 

medan ärendet i övrigt återremitterades för att ses över återställande respektive avskrivning 

av upparbetade underskott på enhetsnivå, i vilket också ingår förslag på tidplan. Översynen 

kopplas till den pågående genomlysningen av ekonomistyrningen inom kommunen, då bl.a. 

regelverket för överföring av över- respektive underskott på resultatenhetsnivå ska ses 

över. Ärendet tas upp igen snarast, dock senast vid kommunstyrelsen den 13 juni.” 

 

Yrkanden 

Erik Langby (M) yrkade att ärendet bordläggs till kommunstyrelsens sammanträde den  

20 augusti 2012. 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med Erik Langbys yrkande. 

 

- - - - - 
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§ 187 Dnr KFKS 2012/328-045 

Upptagande av nya lån 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att ta upp nya lån på 300 mkr och ger ekonomidirektören i 

uppdrag att genomföra föreslagen nyupplåning och välja det alternativ man bedömer vara 

bäst.  

 

Kommunstyrelsen beslutar att ingå ränteswap på 10 år för en volym på 100 mkr och ger 

ekonomidirektören uppdraget att genomföra affären.  

Ärende 

Med anledning av att investeringarna ligger på en hög nivå behöver kommunen ta upp nya 

lån på 300 mkr. Då skulden har ökat snabbt de senaste åren behöver också ränterisken 

minska. Stadsledningskontoret frågar därför bankerna om två alternativ där ett av 

alternativen avser ett lån med fast ränta. 

 

För att minska ränterisken ytterligare föreslås att kommunen ingår en ränteswap på 100 

mkr.  

 

Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 maj 2012 § 149 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 16 maj 2012 

 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 maj 2012 § 149 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

 

Kommunstyrelsen beslutar att ta upp nya lån på 300 mkr och ger ekonomidirektören i 

uppdrag att genomföra föreslagen nyupplåning och välja det alternativ man bedömer vara 

bäst.  

 

Kommunstyrelsen beslutar att ingå ränteswap på 10 år för en volym på 100 mkr och ger 

ekonomidirektören uppdraget att genomföra affären.  
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Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med arbetsutskottets förslag. 

 

- - - - - 
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§ 188 Dnr KFKS2009/9-055 

Slutredovisning projekt Merit 

Beslut 

Kommunstyrelsen godkänner slutredovisningen av projekt Merit. 

 

Ärende 

Projektet Merit är avslutat. I projektet har kommunen genomfört out-sourcing av IT-

driften. Den totala kostnaden för projektet är 17 mkr vilket motsvarar den ram som det 

finns beslut på. Kapitaltjänsten kommer att betalas på tre år och fördelas på användare. 

Kostnaden blir drygt 500 kr per användare och år. 

 

Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 maj 2012 § 148 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 7 maj 2012 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 maj 2012 § 148 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

Kommunstyrelsen godkänner slutredovisningen av projekt Merit. 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med arbetsutskottets förslag. 

 

Protokollsanteckningar 

Rolf Wasteson (V) lät anteckna följande. 

 

”När man läser slutredovisningen av projektet kan man tro att projektet genomförts med 

gott resultat. Att så inte är fallet är dock inte något nytt. Särskilt visar sig problemen inom 

skolan. Redan när beslutet togs var Vänsterpartiet kritiskt till att skolan skulle komma att 

omfattas på samma sätt som övrig förvaltning, erfarenheterna från Stockholm visade att det 

skulle bli dyrt och medföra praktiska problem. Nu visar det sig att vi fick rätt i dessa 

farhågor. Skolan har uppvisat skenande IT-kostnader som till stor del beror på Merit och 

det står för en avsevärd andel av underskottet som FFS redovisat. Många aspekter på 

avtalen som följde på Merit är så allmänt ifrågasatta att frågan om att inte förlänga avtalen 
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när de går ut redan nu står på dagordningen. Även om Merit i sig genomfördes så borde 

slutredovisningen också innehålla någon beskrivning av de problem och brister som avtalen 

medfört.” 

 

Hans-Åke Donnersvärd (S), Majvie Swärd (S) och Carl-Magnus Grenninger (S) lät anteckna 

följande. 

 

”Projektet Merit har haft uppenbara problem. Att man i en slutredovisning väljer att inte 

tydligt redovisa dessa och hur de hanterats är både beklagligt och förvånande. Detta särskilt 

när det gäller skolan som har omfattande problem med skenande kostnader”. 

 

- - - - - 
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§ 189 Dnr KFKS  

Muntlig redovisning inför kommande slutredovisning av 

stadshusprojektet 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen noterar informationen till protokollet. 

 

Ärende 

Stadsdirektören Lena Dahlstedt gav en kort muntlig information inför den kommande 

slutredovisningen. 

 

• Bygget avslutas enligt tidplan  

• Slutkostnadsprognosen håller  

• Samlad slutredovisning i samband med T2 

• Redovisningen tas upp på kommunstyrelsens arbetsutskott den 4/10 och därefter i 

kommunstyrelsen den 22/10 

 

Öppet hus i stadshuset planeras lördagen den 29/9. 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen noterade informationen till protokollet. 

 

- - - - - 
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§ 190 Dnr KFKS 2012/40 

Ansvaret för försörjningsstöd 

Beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att återremittera ärendet  

 

 För att få en redovisning av hur nuvarande ansvarsfördelning fungerar, dess för- 

och nackdelar 

 För att få en kostnadskalkyl av nuvarande modell, där social- och äldrenämnden har 

ansvaret för försörjningsstödet 

 För att få en kostnadskalkyl av den föreslagna modellen, där arbets- och 

företagsnämnden har ansvaret. 

 

Ärende  

Arbets- och företagsnämnden har sedan den 1 januari 2011 ansvaret för kommunens 

arbetsmarknadsinsatser. Stadsledningskontoret har utrett om nämnden bör ansvara för för-

sörjningsstöd (socialbidrag) och ett förslag om att flytta ansvaret för det från social- och 

äldrenämnden till arbets- och företagsnämnden har varit på remiss till de berörda nämn-

derna. Arbets- och företagsnämnden har tillstyrkt förslaget, medan social- och äldre-

nämnden har avstyrkt det. Grunden för social- och äldrenämndens ställningstagande är 

bland annat att ett ändrat ansvar kan medföra brister i handläggningen av ärenden som 

avser personer med komplexa sociala problem, som inte i första hand behöver 

arbetsmarknadsinsatser för att bli självförsörjande. Som underlag för social- och 

äldrenämndens yttrande finns yttranden från fackförbunden SSR och Vision, som även tar 

upp viktiga aspekter för de medarbetare som berörs av den föreslagna förändringen. 

Stadsledningskontoret har vägt de skäl som motiverade förslaget om att flytta ansvaret mot 

vad som anförts från social- och äldrenämnden och bedömer att det skulle leda till en 

bättre process för målgrupperna totalt sett att flytta ansvaret för försörjningsstödet till 

arbets- och företagsnämnden. Det kan förväntas att arbets- och företagsnämnden där-

igenom får förbättrade möjligheter att möta de uttalade förväntningarna ibland annat 

beslutet om Mål & Budget 2012-2014, liksom den såväl nationella som lokala inriktningen 

på arbetslinjen. De viktiga påpekanden som såväl social- och äldrenämnden som de fackliga 

organisationerna har gjort utgör ett bra underlag för ett genomförandeprojekt som ska ta 

fram former för samarbete och rutiner, som säkerställer en väl fungerande process både 

vad gäller handläggningen av ärendena och den organisatoriska förändring som beslutet 

medför. 
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Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 maj 2012 § 157 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 14 maj 2012 

Stadsledningskontorets utredning den 1 februari 2012 

Arbets- och företagsnämnden den 22 februari 2012 

Social- och äldrenämnden den 27 mars 2012 § 45 

Socialdirektörens tjänsteskrivelse till social- och äldrenämnden den 16 mars 2012 

Yttrande fackförbundet Vision  

Yttrande fackförbundet Akademikerförbundet SSR 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 maj 2012 § 157 

Kommunstyrelsens arbetsutskott överlämnar ärendet kommunstyrelsen utan eget 

ställningstagande. 

Beslut i arbets- och företagsnämnden den 22 februari 2012 § 67 

Arbets- och företagsnämnden föreslog kommunfullmäktige besluta att förändra arbets- och 

företagsnämndens reglemente från och med 1 januari 2013 avseende § 2 punkt C;  

 

Arbets- och företagsnämnden ansvarar för fullgörande, uppföljning och utvärdering av uppgifter som enligt 

lag eller författning ankommer på socialnämnd, annan kommunal nämnd eller annars åligger kommunen, 

avseende stöd och insatser för att stå till arbetsmarknadens förfogande, vilket inkluderar arbetsmark-

nadsfrågor, integrationsfrågor och övergripande kompetensfrågor. Nämnden ansvarar även för 

försörjningsstöd enligt 4 kap 1 § socialtjänstlagen. 

Beslut i social- och äldrenämnden den 27 mars 2012 § 45 

Social- och äldrenämnden avstyrkte remissförslaget om att ansvaret för försörjningsstöd 

flyttas till arbets- och företagsnämnden. Nämnden föreslog att nuvarande organisation 

kvarstår och att båda nämnderna får ett gemensamt uppdrag att fortsätta utveckla och 

effektivisera samverkansformerna. 

 

Yrkanden 

Erik Langby (M) yrkade, med instämmande av Hans-Åke Donnervärd (S) och Stefan 

Saläng (FP), att ärendet återremitteras  

 För att få en redovisning av hur nuvarande ansvarsfördelning fungerar, dess för- 

och nackdelar 

 För att få en kostnadskalkyl av nuvarande modell, där social- och äldrenämnden har 

ansvaret för försörjningsstödet 

 För att få en kostnadskalkyl av den föreslagna modellen, där arbets- och 

företagsnämnden har ansvaret. 

 



 34 (53) 
 13 juni 2012 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med Erik Langbys yrkande. 

 

Protokollsanteckningar 

Jan-Eric Jansson (KD) och Hans Peters (C) lät gemensamt anteckna följande. 

¨ 

”Vi hävdar att Nacka kommun ska ha ett medborgarperspektiv på alla områden och det 

medför att organisationen ska vara uppbyggd i första hand för medborgaren/kunden och 

inte för tjänstemännen. Det innebär att hela verksamheten ska genomsyras av tillgänglighet, 

snabba beslut och insatser för den som söker hjälp. Det gäller givetvis också den som söker 

försörjningsstöd och idag får en person omedelbart personlig vägledning inom två dagar. 

Med utgångspunkt från den sökandes arbetsförmåga erbjuds denne personligt stöd i att 

söka arbete, studier eller rehabiliterande insats för att stärka möjligheten till egen 

försörjning.  

Tillkomsten av arbets- och företagsnämnden (AFN) bygger på uppfattningen att den som 

söker försörjningsstöd både kan och vill försörja sig själv. Den omorganisationen med 

fokus på arbetslinjen med tillkomsten av AFN medförde att beslut om arbetsinsats 

förkortades från i genomsnitt 6 månader till 2 dagar. När den nuvarande organisationen 

infördes att Social- och äldreenheten, SÄN, beslutar om nivå på försörjningsstöd och AFN 

gör kartläggning och beslutar om arbetmarknadsåtgärd/rehabilitering så var det ett försök 

till nytt förhållningssätt. Denna linje innebär att se på möjligheterna till försörjning hos en 

person istället för att bara vara en kontrollerande myndighet. Och det fungerar i stort sett 

när det handlar om nya som ansöker om försörjningsstöd. Men idag fungerar det inte för 

de grupper som har långvarigt socialbidrag under många år då de bedöms utifrån 

socialtjänst vara icke anställningsbara och får idag ingen möjlighet till kartläggning.  De blir 

utan insatser som årsrapporten för SÄN 2011 beskriver ”En stor del av de som är 

långtidsberoende av försörjningsstöd är också sjukskrivna, c:a 26% , och för dessa skulle det behövas 

rehabiliterings-och utredningsinsatser” Det anmärkningsvärda är att AFN under hela den tiden 

hade ledig kapacitet för  rehabiliterande insatser som inte kom personerna till del då Social- 

och äldreenheten inte för över  dessa till kartläggning. Det har fått till följd att antal hushåll 

med långvarigt bidragsberoende ökar även om kostnaderna för försörjningsstöd glädjande 

nog minskar i Nacka. På pågrund av AFN s snabbhet till insats. 

Det finns dessutom i samordningsförbundet ”Välfärd i Nacka” gemensam finansiering av 

projekt som t ex ”Faris” (Förändring i samverkan) som riktar sig även till den som har 

under 25 % arbetsförmåga och vars dagar tar slut i sjukförsäkringen - de som många gånger 

går över till försörjningsstöd. Då det professionella bordet beslutar om insatser, såväl 

rehabiliterande och stärkande som utredningsinsatser, för projektet ”Faris”, är det djupt 

olyckligt att det tillämpas ett förhållningssätt för försörjningsstöd som innebär att 



 35 (53) 
 13 juni 2012 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsen 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

sjukskrivna inte får stöd via beslut hos professionella bordet eller andra insatser 

finansierade av samordningsförbundet i den utsträckning som är möjligt.  

Vår slutsats är att det efter två års försök till förändring, fortfarande finns kvar en synsätt 

som är kontrollerande med fokus på rätt nivå på ekonomiskt stöd istället för att erbjuda 

arbetslinjens tro på att fler både kan och vill uppnå egen försörjning.  Vi har nu dragit 

slutsatsen att försörjningsstöd måste flyttas till arbetslinjen för att de som är långt från 

arbetsmarknaden ska få rehabiliterande insatser och ökade möjligheten till egen 

försörjning.” 

 

Rolf Wasteson (V) lät anteckna följande. 

 

”Vänsterpartiet instämmer de argument som framfördes i social- och äldrenämnden mot 

att överföra ansvaret för försörjningsstödet från SÄN till AFN. Det uttryck bra i 

tjänsteskrivelsen till SÄN 2012-03-27. Till kommunstyrelsen ligger dock fortfarande 

förslaget att överföra ansvaret. Vänsterpartiet avsåg att yrka avslag på detta men frågan 

återremitterades nu för ytterligare belysning. Vi accepterar det men det innebär inte att vår 

ståndpunkt förändras. Om förslaget återkommer efter återremissen avser vi då att yrka 

avslag på det.” 

 

- - - - - 
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§ 191 Dnr KFKS 2012/230-003 

Kommunstyrelsens instruktion och delegationsordning 

som styrdokument 

Beslut 

Kommunstyrelsen noterar informationen till protokollet. 

 

Ärende 

En nämnd kan genom en delegationsordning ge ett utskott inom nämnden, en enskild för-

troendevald eller enskild tjänsteman rätt att fatta beslut i ärenden inom nämndens ansvars-

område. Delegationsbeslut ska alltid anmälas till nämnden så att den vet vilka beslut som 

fattas i dess namn. Kommunstyrelsen har förutom en delegationsordning en instruktion 

som baserat på styrprincipen om att delegera ansvar och befogenheter till lägsta effektiva 

nivå, fördelar verksamhetsansvaret inom tjänstemannaorganisationen. Stadsledningskonto-

ret kommer vid kommunstyrelsens sammanträde i augusti att lämna förslag på förändringar 

i delegationsordningen, som bland annat beror på utvecklingen av kommunstyrelsens 

ansvar för fastigheter. De synpunkter från de förtroendevalda som har inkommit på att 

delegationen i vissa delar skulle vara för långtgående redovisas och kommer sedan att 

behandlas i förslaget. 

 

Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 maj 2012 § 159 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 16 maj 2012 

 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 maj 2012 § 159 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

Kommunstyrelsen noterar informationen till protokollet. 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med arbetsutskottets förslag. 
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Protokollsanteckningar 

Carl-Magnus Grenninger (S), Hans-Åke Donnersvärd (S) och Majvie Swärd (S) lät anteckna 

följande. 

 

”Vi anser att en delegationsordning med så kallad rak delegation är att föredra framför 

”omvänd delegation”. Den raka delegationen ger politikerna större möjlighet att ta ett 

direkt ansvar, än den andra typen av delegation.”    

 

- - - - - 
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§ 192 Dnr KFKS 2012/331-219 

Försenat införande av utvecklat kundvalssystem för 

karriärvägledning 

Beslut 

1. Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att tidigare beslut om utvecklat 

kundvalssystem för karriärvägledning senareläggs till år 2013. 

2. Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att tidigare beslut om check-

belopp för karriärvägledning ”enligt en ny modell” för höstterminen 2012 upphör att 

gälla. 

3. Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att checkbelopp för karriär-

vägledning för höstterminen 2012 är detsamma som under vårterminen, d.v.s. 730 

kronor på helårsbasis. 

4. Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att nuvarande system för 

karriärvägledning med dess tillämpningsregler fortsätter att gälla tills it-stöd har 

utvecklats under år 2013. 

Ärende 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att tidigare beslut om utvecklat kundvals-

system för karriärvägledning från höstterminen 2012 senareläggs till 2013 då det inte 

kommer finnas it-stöd utvecklat till planerat införande p.g.a. att nämndens it-leverantör inte 

har personella resurser för utvecklingsarbetet. Detta innebär också att det checkbelopp som 

Kommunfullmäktige beslutat ska gälla från höstterminen 2012 upphör att gälla och att 

vårterminens checkbelopp, som är beslutat på helårsbasis, ska gälla även för höstterminen. 

Det innebär också att nuvarande tillämpningsregler fortsätter att gälla tills det utvecklade it-

stödet har utvecklats under år 2013.  

Förslaget ovan har samma lydelse som det beslut om förslag till kommunfullmäktige som 

utbildningsnämnden fattade vid sitt sammanträde 10 maj § 30. 

Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 maj 2012 § 160 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 11 maj 2012 

Utbildningsnämnden den 10 maj 2012 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 maj 2012 § 160 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

1. Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att tidigare beslut om 

utvecklat kundvalssystem för karriärvägledning senareläggs till år 2013. 
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2. Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att tidigare beslut om 

checkbelopp för karriärvägledning ”enligt en ny modell” för höstterminen 2012 

upphör att gälla. 

3. Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att checkbelopp för karriär-

vägledning för höstterminen 2012 är detsamma som under vårterminen, d.v.s. 730 

kronor på helårsbasis. 

4. Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att nuvarande system för 

karriärvägledning med dess tillämpningsregler fortsätter att gälla tills it-stöd har 

utvecklats under år 2013. 

Beslut i utbildningsnämnden den 10 maj 2012 § 30 

1. Utbildningsnämnden beslutade föreslå kommunfullmäktige besluta att tidigare 

beslut om utvecklat kundvalssystem för karriärvägledning senareläggs till år 2013. 

2. Utbildningsnämnden beslutade föreslå kommunfullmäktige besluta att tidigare 

beslut om checkbelopp för karriärvägledning för höstterminen 2012 upphör att 

gälla. 

3. Utbildningsnämnden beslutade föreslå kommunfullmäktige besluta att checkbelopp 

för karriärvägledning för höstterminen 2012 är detsamma som under vårterminen, 

d.v.s. 730 kronor på helårsbasis. 

4. Utbildningsnämnden beslutade föreslå kommunfullmäktige besluta att nuvarande 

system för karriärvägledning med dess tillämpningsregler fortsätter att gälla tills it-

stöd har utvecklats under år 2013. 

Yrkanden 

Linda Norberg (M) yrkade, med instämmande av Christina Ståldal (NL), bifall till 

arbetsutskottets förslag.  

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med Linda Norbergs yrkande. 

 

Protokollsanteckningar 

Rolf Wasteson (V) lät anteckna följande.  

 

”Vänsterpartiet motsatte sig från början att kundval infördes för ”karriärvägledning”. 

Behovet av en SYO-funktion nära kopplad till skolan och utbildningen uppfylls inte av en 

fristående ”karriärvägledning”. Det utvecklade kundval som ärendet handlar om kommer 

inte att göra saken bättre. Därför är det positivt att det fördröjs, än bättre vore om 

kundvalssystemet ”karriärvägledning” avskaffades helt.” 

 

- - - - - 
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§ 193 Dnr KFKS 2001/129-379 

Motion för minskad elförbrukning i Nacka 
Motion den 7 mars 2011 av Sidney Holm (MP) 

 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige fatta följande beslut. 

 

Då motionen är i linje med lagstiftarnas förslag samt att Nacka Energi redan är förberett 

för att genomföra de kommande förändringarna föranleder motionen inga ytterligare 

åtgärder. 

Ärende 

Miljöpartiet föreslår i sin motion att kommunstyrelsen ska utreda förutsättningarna för att 

ge alla Nackabor möjligheten att koppla upp sig mot lämpligt webbgränssnitt. Genom 

tillgång till aktuell och enkelt tolkad data får kunden möjlighet att själv genomföra 

förändringar för att minska sin energianvändning och därmed sina kostnader. 

 

Kommunen har möjlighet att påverka lokalt genom sitt ägande av Nacka Energi men når 

inte de kunder som får sin el via Boo Energis elnät. Att snabbt införa timavläsning för alla 

kunder till Nacka Energi medför stora kostnader som kunderna måste bekosta kollektivt, 

tjänsten förväntas ha låg efterfrågan. I dagsläget kan den kund som vill ha timavläsning få 

det av Nacka Energi men måste då själv står för merkostnaden. Nacka Energi erbjuder 

redan tillgång till månadsstatistik via ”mina sidor” och kommer successivt att lägga in data 

per dag och på sikt per timme för de som önskar den tjänsten. Utveckling pågår av en app 

för att göra informationen tillgänglig i kundens telefon.  

 

Sedan föregående utredning och hantering i kommunstyrelsen och kommunfullmäktige har 

regeringen lagt ett lagförslag att alla elkunder ska ha rätt till timavläsning. Frågan 

diskuterades under Beredningens för hållbar utvecklings möte 12-02-21 och beredningen 

konstaterade att ingen vidare utredning krävs då lagstiftarna har kommit ikapp motionens 

intention. 

Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 maj 2012 § 161 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 30 april 2012 

Beredningen för Hållbar utveckling den 21 februari 2012 

Kommunfullmäktige den 31 januari 2012 § 34 

Motion 
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Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 maj 2012 § 161 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige fatta följande beslut. 

 

Då motionen är i linje med lagstiftarnas förslag samt att Nacka Energi redan är förberett 

för att genomföra de kommande förändringarna föranleder motionen inga ytterligare 

åtgärder. 

Beslut i kommunfullmäktige den 31 januari 2012 § 34 

Kommunfullmäktige beslutade med stöd av reglerna om minoritetsskydd i 5 kap 36 § 

kommunallagen, att återremittera ärendet för att kommunstyrelsens skulle ge Nacka Energi 

i uppdrag att utreda vad det skulle kosta att redan idag erbjuda sina kunder timavläsning. 

 

Yrkanden 

Christina Ståldal (NL) yrkade, med instämmande av Hans-Åke Donnersvärd (S) och Rolf 

Wasteson (V), bifall till motionen. 

 

Erik Langby (M) yrkade bifall till arbetsutskottets förslag. 

 

Beslutsgång 

Med avslag på Christina Ståldals yrkande beslutade kommunstyrelsen beslutade i enlighet 

med Erik Langbys yrkande. 

 

Protokollsanteckningar 

Carl-Magnus Grenninger (S), Hans-Åke Donnersvärd och Majvie Swärd (S) lät anteckna 

följande. 

 

”Vi stöder motionen eftersom den anger ett ökat tempo i omvandlingen av systemet i 

riktning mot timavläsning av elmätarna, som också de borgerliga partierna i princip tycks 

stödja.” 

 

- - - - - 
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§ 194 Dnr KFKS 2010/160-291 

Distansundervisning och användning av frigjorda ytor i 

skolsalarna 
Motion den 8 mars 2010 av Ingmar Sahlgren (C) 

Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige avslå förslagen i motionen. 

 

Ärende 

Motionären har föreslagit att kommunen ska ge ökade möjligheter till distansundervisning 

för elever och därmed frigöra ytor i skolsalarna.  

 

Forskning visar att kamrateffekter och lärarens närvaro samt dialog med eleverna har 

mycket stor betydelse för elevernas studieresultat. Därför anser inte Förskola, Fritid & 

skola, FFS, att skolsalar kan friställas för att eleverna ska arbeta självständigt hemma eller i 

en annan lokal. De pedagogiska konsekvenserna blir för stora. Frågan om lokaler kan 

frigöras eller användas på annat sätt än idag beror på hur rektor vill disponera sina lokaler 

och rektor måste beakta de pedagogiska effekterna som uppstår av en effektivisering av 

lokalytorna.  

 

Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsens verksamhetsutskott den 29 maj 2012 § 41 

Förskola, Fritid och Skolas tjänsteskrivelse den 18 april 2012 

Motion 

 

Ärendets tidigare behandling 

Beslut i kommunstyrelsens verksamhetsutskott den 29 maj 2012 § 41 

Kommunstyrelsens verksamhetsutskott föreslog kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige avslå förslagen i motionen. 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med verksamhetsutskottets förslag. 

 

- - - - - 
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§ 195 Dnr KFKS 2010/530-113 

Begäran om entledigande från och med den 13 augusti 

2012 från uppdrag som 2:e vice ordförande och ledamot 

i kommunstyrelsens arbetsutskott från Hans-Åke 

Donnersvärd (S) samt val av ny ledamot och 2:e vice 

ordförande för tiden intill utgången av 2014 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen beviljar Hans-Åke Donnersvärds begäran om entledigande från 

uppdragen som 2:e vice ordförande och ledamot i kommunstyrelsens arbetsutskott från 

och med den 13 augusti 2012. 

 

Som ny 2:e vice ordförande väljs Majvie Swärd, Björkholmsvägen 160 132 52  SALTSJÖ 

BOO. 

 

Som ny ledamot i kommunstyrelsens arbetsutskott väljs Carl-Magnus Grenninger, Västra 

Henriksborgsvägen 34 131 31 NACKA. 

 

Som ny ersättare väljs Susanne Ekblom, Fyrspannsvägen 8 131 48 NACKA. 

Notering 

Samtliga beslut i ärendet var eniga. 

 

- - - - - 
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§ 196 Dnr KFKS 2010/530-113 

Begäran om entledigande från och med den 13 augusti 

2012 från uppdrag som 2:e vice ordförande och ledamot 

i kommunstyrelsens verksamhetsutskott från Hans-Åke 

Donnersvärd (S) samt val av ny ledamot och 2:e vice 

ordförande för tiden intill utgången av 2014 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen beviljar Hans-Åke Donnersvärds begäran om entledigande från 

uppdragen som 2:e vice ordförande och ledamot i kommunstyrelsens verksamhetsutskott 

från och med den 13 augusti 2012. 

 

Som ny 2:e vice ordförande väljs Majvie Swärd, Björkholmsvägen 160 132 52  SALTSJÖ 

BOO. 

 

Som ny ledamot i kommunstyrelsens verksamhetsutskott väljs Carl-Magnus Grenninger, 

Västra Henriksborgsvägen 34 131 31 NACKA. 

 

Som ny ersättare väljs Susanne Ekblom, Fyrspannsvägen 8 131 48 NACKA. 

Notering 

Samtliga beslut i ärendet var eniga. 

 

- - - - - 
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§ 197 Dnr KFKS 2012/156-040 

Mål och budget 2013-2015; ramärendet 

Beslut 

Kommunstyrelsen fattar följande beslut. 

 

1. De ekonomiska ramar som anges i bilaga 1 till stadsledningskontorets 

tjänsteskrivelse ska ligga till grund för nämndernas budgetförslag avseende 

driftbudgeten, dock med följande förändringar (enligt punkt 2-4 nedan): 

2. Nämnderna får i uppdrag att i sina förslag till Mål- och budget särskilt pröva och 

redovisa oundgängliga behov av volymökningar 2013, 2014 och 2015 jämfört med 

förväntat utfall 2012, där utfall i T2 ska vara kända när nämnder lägger sina förslag. 

3. Nämnderna har att redovisa ett grundförslag med 0,0 % i pris- och 

lönekompensation och därutöver ett alternativt förslag med -2,0 % i minskad 

nettoram. 

4. Nämnderna får i uppdrag att i sina Mål- och budgetförslag till kommunfullmäktige, 

vilka lämnas i september, redovisa ett sammanfattande material med fokus på mål 

och målnivåer, bedömda effekter och föreslagen resursanvändning på de olika 

ekonomiska nivåerna (men utan detaljerade verksamhetsbeskrivningar).  

5. För produktionsverksamheter ska anges och beskrivas de beräknade resultaten för 

respektive år 2013-2015. 

6. För resultatenheter inom Myndighets- och huvudmannaorganisationen ska anges 

och beskrivas de beräknade resultaten för respektive år 2013-2015. 

7. Stadsledningskontoret får i uppdrag att till KSAU den 7 augusti återkomma med 

preliminärt förslag till nytt hyressystem för förskolor och skolor – där slutligt 

förslag ska kunna gälla från 2013 och där kommunstyrelsen ska kunna ta ställning 

den 20 augusti till det preliminära förslaget och den 22 oktober till det slutliga 

förslaget, som behandlas av KF den 19 november och ska kunna gälla från 1 

januari 2013. 

8. Kommunstyrelsen noterar att frågan om internräntas storlek 2013 prövas slutgiltigt 

i arbetet under hösten. Ärendet tas upp vid kommunstyrelsens arbetsutskott den 7 

augusti och kommunstyrelsen den 20 augusti för avgörande. 

9. Stadsledningskontoret får i uppdrag att till kommunstyrelsen den 20 augusti 

återkomma med förslag till åtgärder för att, förutom redan under 2011 och 2012 

vidtagna åtgärder, pröva möjligheten att kunna minska nettoinvesteringarna för 

kommunen för åren 2013 – 2015 jämfört med nu föreliggande investerings- och 

exploateringsplaner. 

10. Från och med 2013 ska nämnder och verksamheter för anställd personal påföras 

faktisk arbetsgivaravgift, vilken för närvarande är halverad för ungdomar och en 
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tredjedel över 65 år, och inte som hittills en schablon, som speglar avgiften för 

personer 26 – 65 år.  

11. Sifferunderlaget i tjänsteskrivelsen gällande löne- och priskompensation 2014 

innehåller 0,0 % och för 2015 1,0 % i pris- och lönekompensation. 

Kommunstyrelsen tar idag inte ställning till frågan om löne- och priskompensation 

för dessa båda år. 

12. Kommunstyrelsen noterar att det s.k. överföringsärendet, där kompletterande 

underlag inkommit till sammanträdet den 13 juni, planeras att avgöras vid 

kommunstyrelsens sammanträde den 20 augusti. 

 

Ärendet 

Det ekonomiska läget är kärvt, framförallt för år 2013. Balanskravsresultatet för 2013 pro-

gnostiseras till 79 mkr och förutsätter att pris- och lönekompensationen, med ett par 

undantag, blir 0 procent. Detta ställer stora krav på arbetet med mål och budget 2013-2015, 

som grunden läggs för i detta ärende, där kommunstyrelsen ger budgetdirektiv och ramar 

för perioden 2013-2015. Stadsledningskontorets förslag bygger på en oförändrad skattesats 

för samtliga år. Det innehåller volymökningar i verksamheten på 2,5 procent eller 106 mkr 

per år 2013 (180 mkr i budget 2012). 1 procent i pris- och lönekompensation motsvarar ca 

40 mkr, eller cirka 20 öre på skatten. En ökad kapitaltjänst för kommunstyrelsens 

fastighetsprocess är beaktad i resultatet med -40 mkr år 2013 och med -58 mkr år 2014. 

Det finns därutöver behov för planerat underhåll 2013 och framåt. Detta är inte beaktat i 

detta ärende.  

 

För år 2014 är pris- och lönekompensationen 0 procent och för år 2015 1 procent. 

 

Med de givna förutsättningarna klarar kommunen inte nettokostnadsmålet 97,5 procent för 

2013 (98,2 procent år 2013), däremot målet uppnås för 2014 och 2015. 

 

Handlingar i ärendet 

Stadsledningskontorets tjänsteskrivelse den 5 juni 2012 

1 Ekonomiska ramar avseende driftbudget 2013-2015 

2 Tidplan för det fortsatta budgetarbetet 

Bilaga 1 

 

Yrkanden 

Erik Langby (M) yrkade, med instämmande av Jan-Eric Jansson (KD), Stefan Saläng (FP) 

och Hans Peters (C), bifall det utdelade förslaget. 

 

Stefan Saläng (FP) yrkade bifall till det utdelade förslaget, punkterna 1 och 2 samt 4-12. 
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Rolf Wasteson (V) anmälde att han ej deltar i beslutet med hänvisning till eget kommande 

budgetförslag under hösten. 

 

Hans-Åke Donnersvärd (S) anmälde att han ej deltar i beslutet med hänvisning till eget 

kommande budgetförslag under hösten. 

 

Christina Ståldal (NL) anmälde att hon ej deltar i beslutet med hänvisning till eget 

kommande budgetförslag under hösten. 

 

Beslutsgång 

Kommunstyrelsen beslutade i enlighet med Erik Langbys yrkande. 

 

Protokollsanteckningar 

Hans Peters lät anteckna följande. 

 

”Nacka kommun befinner sig i ett ansträngt ekonomiskt läge och nämndernas arbete med 

att ta fram förslag till driftbudget för 2013 samt 2014-2015 påbörjas nu i och med att 

kommunstyrelsen fastställt vilka ramar som gäller. Ramärendet syftar till att få fram förslag 

på vad en 0-uppräkning av löne- och prisnivå skulle innebära för verksamheterna. Vidare 

ska nämnderna ge förslag på besparingar innebärande en kostnadsminskning med 2%. 

Detta för att redovisa vilka konsekvenser det skulle få om de genomfördes. 

 

Därefter kommer förslagen att diskuteras och sammanvägas på kommunstyrelsenivå och 

majoritetspartierna ska komma överens om hur nästa års mål- och budget ska se ut. 

Majoriteten har ett tufft arbete i att både säkerställa kvaliteten i verksamheterna och 

samtidigt få fram pengar till såväl fastighetsunderhåll som de investeringar som måste göras 

i skolor, förskolor, omsorgsboenden mm, utan att behöva låna till allt. 

 

Folkpartiet valde att inte delta i beslutet om pris- och lönekompensationen vid dagens 

sammanträde. Det hade varit bättre att den diskussionen fördes efter sommaren när vi har 

underlagen från nämnderna och dessutom vet mer om hur läget ser ut i tertialbokslut 2, i 

början på september. Det är viktigt att slå fast att det är kommunstyrelsen som i höst gör 

alla de viktiga sammanvägandena, prioriteringarna och helhetsbedömningen vad gäller 

kommunens budget för 2013, samt 2014 – 2015.” 

 

Jan-Eric Jansson lät anteckna följande. 

 

”En förväntad pris- och lönekompensation för nästa år på några procent kommer att 

medföra en stor anspänning för alla verksamheter, och riskerar att få stora konsekvenser. 
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Vi bedömning i dag är att det i praktiken inte är realistiskt om vi ska bibehålla en god 

verksamhet. 

Nacka har uppnått god kvalitet inom många verksamhetsområden och vi kristdemokrater 

är stolta över den goda verksamhet vi har i skola och omsorg. Vi värnar om att god kvalitet 

uppehålls även i ekonomiskt svåra tider.” 

 

Stefan Saläng lät anteckna följande. 

 

”Folkpartiet deltar inte i beslutet om budgetdirektiv (punkt 3) som innebär slopad pris- och 

lönekompensation för 2013. Vi befarar – utifrån vad som redan är känt om kostnadsläge 

och kostnadsförändringar inom kärnverksamheterna nästa år – att direktiven på denna 

punkt riskerar leda till sänkt kvalitet, och det oavsett om verksamheterna drivs i kommunal 

regi eller av enskilda anordnare.  

Vår absoluta ambition är att kommunen ska fortsätta tillhandahålla service och utbildning 

av hög kvalitet till alla sina invånare.” 

 

- - - - - 
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§ 198 Dnr KFKS 2010/530-113 

Begäran om entledigande från och med den 13 augusti 

2012 från uppdrag som 2:e vice ordförande och ledamot 

i pensionärsrådet från Hans-Åke Donnersvärd (S) samt 

val av ny ledamot och 2:e vice ordförande för tiden intill 

utgången av 2014 

Beslut 

Kommunstyrelsen beviljar Hans-Åke Donnersvärds begäran om entledigande från 

uppdragen som 2:e vice ordförande och ledamot i pensionärsrådet från och med den 13 

augusti 2012. 

 

Som ny ledamot och 2:e vice ordförande väljs Majvie Swärd, Björkholmsvägen 160 132 52  

SALTSJÖ BOO. 

 

Notering 

Samtliga beslut i ärendet var eniga. 

 

- - - - - 
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§ 199 Dnr KFKS 2010/530-113 

Begäran om entledigande från och med den 13 augusti 

2012 från uppdrag som ledamot i Mälardalsrådet från 

Hans-Åke Donnersvärd (S) samt val av ny ledamot för 

tiden intill utgången av 2014 

Beslut 

Kommunstyrelsen beviljar Hans-Åke Donnersvärds begäran om entledigande från 

uppdragen som 2:e vice ordförande och ledamot i Mälardalsrådet från och med den 13 

augusti 2012. 

 

Som ny ledamot väljs Majvie Swärd, Björkholmsvägen 160 132 52  SALTSJÖ BOO. 

Notering 

Samtliga beslut i ärendet var eniga. 

 

- - - - - 
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§ 200 Dnr KFKS 2010/530-113 

Begäran om entledigande från och med den 13 augusti 

2012 från uppdrag som ersättare vid bolagsstämma i AB 

Vårljus från Hans-Åke Donnersvärd (S) samt val av ny 

ersättare för tiden t.o.m. 2013 

Beslut 

Kommunstyrelsen beviljar Hans-Åke Donnersvärds begäran om entledigande från 

uppdraget som ersättare vid bolagsstämma i AB Vårljus från och med den 13 augusti 2012. 

 

Som ny ersättare väljs Majvie Swärd, Björkholmsvägen 160 132 52  SALTSJÖ BOO. 

Notering 

Samtliga beslut i ärendet var eniga. 

 

- - - - - 
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§ 201 Dnr KFKS 2010/530-113 

Begäran om entledigande från och med den 13 augusti 

2012 från uppdrag som 2:e vice ordförande och ledamot 

i kommunstyrelsens tunnelbaneutskott från Hans-Åke 

Donnersvärd (S) samt val av ny ledamot och 2:e vice 

ordförande för tiden intill utgången av 2014 
 

Beslut 

Kommunstyrelsen beviljar Hans-Åke Donnersvärds begäran om entledigande från 

uppdragen som 2:e vice ordförande och ledamot i kommunstyrelsens tunnelbaneutskott 

från och med den 13 augusti 2012. 

 

Som ny 2:e vice ordförande väljs Majvie Swärd, Björkholmsvägen 160 132 52  SALTSJÖ 

BOO. 

 

Som ny ledamot i kommunstyrelsens tunnelbaneutskott väljs Carl-Magnus Grenninger, 

Västra Henriksborgsvägen 34 131 31 NACKA. 

 

Som ny ersättare väljs Susanne Ekblom, Fyrspannsvägen 8 131 48 NACKA. 

 

Notering 

Samtliga beslut i ärendet var eniga. 

 

- - - - - 
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§ 202 

Övriga frågor 
Ordföranden Erik Langby (M) tackade Hans-Åke Donnersvärd (S) för hans tid i 

kommunstyrelsen. 

 

- - - - - 

 
 
 


